
Technische vragen commissie burger & bestuur van 9 december 2021
Agendapunt/onderwerp:  
  

Fractie:   Antwoord:  

2e Burap 2021 en 4e Nieuwsbrief 2021 Gemeente Ouder-Amstel (2021/76)
Vraag 1:  Pagina 2; Begrijpen wij 
goed dat de reserve groen wordt 
opgeheven om de financiële 
reserve beter te kunnen 
presenteren?

- zo niet dan ontvangen wij graag 
een nadere uitleg.

OAA Nee, de reserve groen wordt toegevoegd aan de reserve 
groot planmatig onderhoud. Zie ook de beantwoording op 
vraag 38.  

Vraag 2:  P8. Hoeveel extra 
jongeren worden naar 
verwachting bereikt door de 
aanvullende middelen die 
beschikbaar worden gesteld voor 
de extra 
jongerenontmoetingsplekken en 
de extra bijdrage aan coherente? 
Hoe wordt het succes hiervan 
beoordeeld?

VVD Het belangrijkste is dat de jongeren uit eigen beweging naar 
het jongerenwerk toekomen. Het opbouwen van relaties 
kost tijd en dan is het goed om een fijne plek te hebben 
waar dat kan. Naast de jongeren die al bekend zijn uit de 
ambulante rondes hopen we dat het hebben van een locatie 
ook andere jongeren beweegt om te komen. Als er naast de 
bekende jongeren ook nieuwe jongeren komen en als 
jongeren regelmatig terugkomen dan is er sprake van een 
succes. De verantwoording vindt plaats in april 2023 onder 
andere over hoeveel jongeren zijn bereikt en wat het effect 
van de extra middelen is geweest.

Vraag 3:  P10: Voor het lokaal 
sportakkoord staat een bedrag 
genoemd van Euro 20k. In de 1e 
Burap stond ook al een bedrag 
van 20k genoemd. Waar is dit 
extra budget voor nodig?

VVD Voor de uitvoering van het lokaal sportakkoord krijgen 
gemeentes middelen van het Rijk. Normaal gesproken gaat 
het voor Ouder-Amstel om 10.000 euro per jaar. Dit bedrag 
is wegens corona eenmalig verdubbeld naar 20.000 euro 
(bedrag uit de eerste Burap). Deze middelen dienen door de 
partners van het lokaal sportakkoord in overleg uitgegeven 
te worden aan activiteiten die vallen binnen de 
doelstellingen van het sportakkoord. 

In september 2021 heeft de gemeente via de SPUK 
Sportakkoord een extra bedrag van het Rijk ontvangen ter 
ondersteuning van de gezonde leefstijl. Hierbij gaat het om 
nogmaals een bedrag van 20.000 euro. Het VNG advies is 
om de bestemming hiervan te laten lopen via de bestaande 
overlegstructuur van het sport- en preventieakkoord. Op dit 
moment is nog niet bekend wat de exacte besteding zal zijn, 
maar naar verwachting mogen de middelen ook 
meegenomen worden naar 2022.

Deze beide bedragen zijn doeluitkeringen vanuit het Rijk en 
zijn voor de gemeente budgetneutraal. Ze worden 
opgevoerd omdat de inkomsten vallen onder het 
programma financiën en de uitgaven in het programma 
sociaal.

Wij hebben geconstateerd dat de tekst in de 2e Burap 
hieromtrent onduidelijk is en zullen een erratum hierover 
aanbieden aan de raad.  

Vraag 4:  P11: Er is een verdere 
toename van instroom in de 
jeugdhulp waardoor de 
beschikbare budgetten opnieuw 

VVD De toename is te wijten aan de reeds bekende oorzaken: 
Toename van de zorgzwaarte, bewegingen in de instroom, 
toename aantallen. Dit is niet alleen in onze gemeente aan 



(fors) worden overschreden. Zijn 
er specifieke oorzaken aan te 
geven voor de verdere toename? 
Is toename instroom jeugdhulp in 
Ouder-Amstel in lijn met landelijk 
trend?

de orde. In onze buurgemeenten én landelijk is dezelfde 
trend te zien. 

Vraag 5:  P12. Is het budget in de 
begroting voor inburgering in 
2022 naar verwachting wel 
voldoende?

VVD Voor wat betreft de leerroutes is de begroting sluitend. 
Indien de verdeling van inburgeraars over de verschillende 
leerroutes sterk blijkt af te wijken van de schattingen zal hier 
echter een overschrijding worden gemaakt. De kosten van 
de Onderwijsroute en de Z-route zijn bijvoorbeeld hoger dan 
de kosten voor de B1-route. 
Voor wat betreft de uitvoeringskosten is het budget krap. 
Bepaalde kosten zijn nog niet in beeld, zoals de kosten voor 
het financieel ontzorgen van statushouders. In de eerste 
Burap 2022 wordt daar een beeld van gegeven. 
Er zijn meerdere kleine gemeenten die het signaal hebben 
afgegeven niet met de uitvoeringsmiddelen uit te komen. 
Het is nog niet bekend of extra middelen beschikbaar zullen 
worden gesteld.

Vraag 6:  P.21: kosten voor 3 
percelen. Welke kosten betreft 
dit? Zijn deze conform het 
raadsvoorstel? Waarom zijn deze 
niet opgenomen in de begroting?

VVD Betreft kosten voor bestemmingsplanwijzigingen, en 
verdere kosten in het kader van de verkoop van de percelen. 
In de begroting zijn deze baten en lasten ook meegenomen. 
Gezien dit project meerdere jaren in beslag zal nemen en de 
daadwerkelijke uitvoering af kan wijken van de planning is 
het verstandig hiervoor een GREX op te stellen. Deze komt 
apart naar de raad. De verwachting is dat er bij de volgende 
Burap een aangepaste planning voorgelegd zal worden.

Vraag 7:  P 25. Hebben de 
actualisaties van de grote 
projecten nog gevolgen voor het 
totaal benodigde budget over de 
looptijd van deze projecten? Zo ja, 
worden deze kosten doorbelast?

VVD Nee. De Burap gaat over lopend boekjaar 2021. De meest 
recente inzichten zijn eerder al verwerkt in de begroting 
2022-2025.

Vraag 8:  P 26: welke percelen 
betreft dit? Is er sprake van een 
openbare verkoop? Is er sprake 
van een marktconform tarief?

VVD Het betreft stukjes groen grenzend aan drie 
appartementencomplexen Parnassiaveld te Duivendrecht, 
welke deels door de gemeente werden verhuurd als tuin 
(snippergroen) aan de bewoners.  

Het betreft hier snippergroen waardoor we het normaal 
gesproken onder het beleid van snippergroen zouden 
verkopen. De prijs ligt daarvan niet marktconform.
Voor grotere grondverkopen wordt normaal gesproken 
ingezet op een marktconform tarief en openbare verkoop. 
In dit geval was openbare verkoop niet mogelijk vanwege de 
specifieke samenhang van de percelen met omliggende 
percelen/eigenaren. 

De prijs ligt derhalve in tussen de prijs van snippergroen en 
die van openbare grondverkopen. 
Omdat er geen marktwaarde te bepalen was is de 
grondverkoop afhankelijk van onderhandelingen geweest. 

Vraag 9:  p. 26 bouwleges. 
Worden deze bouwleges nu 
verwacht in 2022? Zitten deze al 

VVD De bouwleges zijn in de begroting 2022 verwerkt volgens de 
nieuwste inzichten. De hier gesignaleerde afwijking t.o.v. de 
begroting 2021 zorgt dus niet voor een “meevaller”.



in de begroting verwerkt of leidt 
dit mogelijk tot een meevaller?

De leges voor de A9 schuiven door in de tijd met de 
volgtijdelijke planning van de werkzaamheden. Daardoor 
ontstaat er geen batig effect in 2022. Een batig effect ligt 
nog buiten onze scope van de begroting 2022-2025.

Vraag 10:  p. 28: wat maakt dat de 
opbrengsten in 2021 van 
snippergroen incidenteel hoger 
zijn en niet structureel? Betreft dit 
verkoop?

VVD Ja, dit betreft opbrengsten uit de verkoop van snippergroen, 
maar ook de huuropbrengsten van verhuurde stukken 
snippergroen. De opbrengst van grond voor het plaatsen 
van een trafostation in 2021 wordt gezien als incidenteel en 
is daarom niet als structureel meegenomen.

Vraag 11: p. 32: wanneer start het 
participatieproces met 
omwonenden van het sluisplein? 
Kunnen wij een concrete planning 
krijgen voor de gemeentelijk rol in 
de uitbreidingsplannen van de 
supermarkt?

VVD De herinrichting van het Sluisplein hangt samen met de 
uitbreiding van de Jumbo. De Jumbo verwacht begin 2022 
de aanvraag voor een omgevingsvergunning te kunnen 
indienen. Als Jumbo de aanvraag heeft ingediend wordt het 
participatieproces met omwonenden opgestart. De 
omwonenden hebben hier deze week een brief over 
gekregen.

Vraag 12: P 33: wat is het 
rendement voor ouder-amstel 
energie van de plaatsing van 
zonnepanelen op het dak van de 
gemeentewerf?

VVD De inkomsten van de coöperatie Ouder-Amstel Energie 
worden gebruikt voor de betaling van huur aan de 
gemeente voor gebruik van het dak, een rendement van 3% 
voor de leden en het afbetalen van de lening bij de 
Rijksdienst voor Ondernemend Nederland. De eerste jaren 
zal de coöperatie verlies leiden. Dit wordt in latere jaren wat 
winst omdat de lening, en dus de afbetaling, lager is. Binnen 
dit project wordt een nettorendement van in totaal € 103,- 
verwacht over 15 jaar. Dit komt neer op gemiddeld € 6,87 
nettorendement per jaar voor de coöperatie. 
 
De coöperatie heeft het uiterste gedaan om de 
dakvergoeding, namelijk € 1.298,- per jaar, voor de 
gemeente zo hoog mogelijk te maken, zodat de 
investeringskosten voor de gemeente zo goed als gedekt 
zijn.

Vraag 13:  P33: zijn de afspraken 
met Ouder-Amstel Energie al 
definitief?

VVD Wat het college betreft in principe wel. Er is reeds een 
intentieovereenkomst gesloten met Ouder-Amstel Energie. 
Dit was nodig zodat zij hun subsidie voor het project konden 
aanvragen. Deze subsidie is inmiddels toegekend. De 
volgende stap is een opstalovereenkomst tussen de 
gemeente en de coöperatie. Die overeenkomst is het 
sluitstuk, voordat er daadwerkelijk panelen op de 
gemeentewerf komen. Het niet sluiten van die 
overeenkomst zal enkel gebeuren indien onverhoopt blijkt 
dat de business case toch niet rond kan komen. Dat scenario 
acht het college echter bijzonder onwaarschijnlijk, omdat de 
cijfers tot nu toe kloppen.

Vraag14: Document: 
Raadsvoorstel pagina 1 Nu wordt 
uitgegaan van een negatief 
resultaat van 272.000. Bij de 
goedkeuring van de begroting, 
een paar weken terug,  ging u uit 
van een kostendekkend resultaat 
voor 2021. Wat heeft de laatste 
weken ertoe geleid dat de 
prognose voor 2021 met dit 
bedrag is verslechterd?

CDA Het vermelde resultaat werd gegeven met een slag om de 
arm en op basis van de informatie toen aanwezig. Het P&C 
document was nog in wording. Gebleken is dat deze nog 
niet compleet was.



Vraag15: pagina 1 En wat zijn 
kwantitatief bij benadering de 
effecten van deze verslechtering 
voor volgend jaar. Kunt u daarover 
al enige nader informatie geven?

CDA In de 2e burap 2021 zijn alle budgetaanpassingen waarvan 
we verwachten dat deze meerjarig zijn ook zo vermeld (met 
een S van structureel). Deze posten zijn in de begroting 2022 
verwerkt doordat beide P&C producten vrijwel gelijktijdig 
zijn opgesteld.

Vraag16: document: 2e Burap en 
4e Nieuwsbrief 2021 pagina 8

U noemt Veel personele 
wisselingen in kader van werk en 
inkomen bij Duo:  Komt dit door 
uitstroom van medewerkers en 
komst van nieuwe die onervaren 
zijn of door interne aangestuurde 
wisseling/reorganisatie inzake 
medewerkers?

CDA Dit komt door uitstroom van medewerkers en de komst van 
nieuwe medewerkers. Hier ligt echter een uitdaging gezien 
de bijzonder krappe arbeidsmarkt op dit moment.

Vraag17: pagina 11 Als we het 
goed begrijpen zijn de nadelige 
effecten inzake de jeugdzorg tot 
en met augustus in deze tweede 
Burap opgenomen. Is deze 
veronderstelling correct?
En wanneer is er inzicht in de 
omvang van de overschrijding 
voor de maanden september tot 
en met december waar u rekening 
mee houdt, en als u nu al nadere 
informatie daarover heeft, kunt u 
die dan nu ook aangeven?

VVD Ja. Dat is correct. Ten tijde van het schrijven van de burap 
waren er geen nieuwere cijfers beschikbaar. De totale 
omvang van de overschrijding is zoals gebruikelijk inzichtelijk 
in de jaarrekening die in maart 2022 opgesteld wordt. Om u 
zo snel mogelijk te informeren over de stand van zaken kunt 
u medio december/januari een memo verwachten over 
hetgeen we tot en met dan kunnen zien.  

Vraag18: pagina 12 Wat is het 
worst case scenario ten aanzien 
van de extra kosten beheer 
dorpshuis voor 2021 en 2022

CDA Dit jaar worden deze kosten naar verwachting binnen de 
begroting opgevangen. Mocht extra inhuur in 2022 nog 
nodig zijn dan zal dit tussen de 10 en 20.000 euro kosten.

Vraag19: pagina 26 Welke 
percelen Parnassiaveld heeft/ had 
de gemeente in eigendom en kunt 
u wat meer informatie geven over 
het onverwachte karakter van 
deze onverwachte bate. Wanneer 
werd bekend dat deze meevaller 
eraan zat te komen?

CDA Zie beantwoording vraag 8. 
De verkoop maakte geen onderdeel uit van een voornemen 
vanuit de gemeente. De gemeente werd halverwege het jaar 
benaderd voor verkoop van deze percelen waarbij duidelijk 
werd voor de gemeente dat dit niet onder snippergroen zou 
vallen. In september werd bekend dat de meevaller dit jaar 
ontvangen zou worden, aangezien toen de 
onderhandelingen beëindigd werden.

Vraag20: pagina 26 Lagere 
opbrengst bouwleges, mede door 
niet nu doorgaan van werk A9 
Komt dit dan niet weer op in 
2022?

CDA De aangepaste planning van het Rijk is reeds verwerkt in de 
meerjarenbegroting 2022-2025. Deze inkomsten komen 
later en gefaseerd in verschillende jaren.

Vraag21: pagina 26 Waarom bij 
post R7 een mogelijk later 
verwerven van een belangrijke 
opbrengst inzake een verkoop 
perceel ( welk)? Kunt u hierover 
wat meer informatie verstrekken 
of verwijzen naar de documenten 
waarop deze informatie is te 
vinden?

CDA De gemeente zit in een onderhandelingsproces ten aanzien 
van dit perceel.
Het noemen van bedragen in combinatie met de ligging van 
het exacte perceel en problematiek kan het 
onderhandelingsproces schaden. Wij verwachten in Q2 2022 
meer te kunnen melden hierover.



Vraag 22:  Kunnen we de tekorten 
bij de jeugdzorg nog steeds 
bestempelen als incidenteel, 
moet deze niet gezien worden als 
structureel te kort? Ook als het 
bedrag kan fluctueren.

GL De tekorten bij de jeugdzorg zijn inderdaad niet incidenteel. 
Daarom zijn de budgetten in de begroting 2022 ook 
verhoogd. Dit sluit fluctuaties, ook in 2022, helaas niet uit.

Vraag 23:  Heeft de gemeente 
nog een signaal afgegeven aan 
het rijk over deze oplopende 
kosten?

GL Een schrijven is, zoals de motie “Boter bij de Vis’ vraagt, in 
voorbereiding.  Een kopie van het schrijven wordt met de 
raad gedeeld.

Vraag 24:  Wanneer zullen de 
kosten voor de hersteloperatie 
kinderopvang worden 
gecompenseerd?
Wat hield deze hersteloperatie 
in?

GL De hersteloperatie is nog gaande en zal naar verwachting tot 
na 31 december 2023 lopen, dit is de laatste datum waarop 
ouders zich kunnen melden als mogelijke gedupeerde. De 
kosten voor compensatie zullen worden meegenomen in de 
SiSa verantwoording. Momenteel komt er meer informatie 
binnen van de VNG over de verantwoording via de SiSa.
 
De hersteloperatie is een complexe regeling. De gemeente 
ondersteunt de ouders op vijf leefgebieden (huisvesting, 
schulden, inkomen, zorg en opvoeding en wonen). 
Daarnaast ondersteunt de gemeente de ouder ook bij het 
contact met de belastingdienst en het traject dat zij daar 
volgen. De gemeente is ook verantwoordelijk voor het 
kwijtschelden van gemeentelijke vorderingen. De 
hersteloperatie is een regeling die zeer actueel is en de 
afhandeling door het rijk loopt nog, dit betekent dat de 
gemeente ook de actuele stand van zaken moeten volgen en 
snel moeten schakelen als er nieuwe taken bijkomen. 
 
Het college van Ouder-Amstel heeft op 13 juli 2021 besloten 
om te anticiperen op de Verzamelwet hersteloperatie 
toeslagen en daarmee gemeentelijke vorderingen op 
gedupeerden kwijt te schelden. Het gaat om gemeentelijke 
belastingen en vorderingen in de sociale zekerheid. De 
kwijtscheldingen worden per domein afzonderlijk 
gecompenseerd. De uitwerking van de afzonderlijke 
specifieke uitkeringen heeft nog niet plaatsgevonden. De 
instructies vanuit het Rijk en de VNG volgen nog.
 Zie verder het antwoord op vraag 32.

Vraag 25:  Wanneer wordt het 
voorstel van de aanbieders van 
deelauto's ongeveer verwacht?

GL De aanbieders van de deelauto s hebben al (in principe)  
aangegeven waar zij bij voorkeur willen uitbreiden en met 
hoeveel auto's/plaatsen . Nu het college met het 
uitgangspunt heeft ingestemd, kunnen de individuele 
plaatsen in procedure worden gebracht, Rekening houdend 
met inspraak kunnen zij in januari worden gerealiseerd.  Een 
memo wordt 8 december aan het postoverzicht van de raad 
toegevoegd.

Vraag27: Zijn de bedragen van de 
budgetoverhevelingen van 2021 
naar 2022 opgenomen in de 
begroting 2022?

D66 Nee, zoals gebruikelijk worden overhevelingen in de 2e 
Burap opgevoerd en worden deze verwerkt in de 1e burap 
2022 ten laste van de algemene reserve. 

Vraag28: Mentale ondersteuning 
en perspectief voor jeugd en 
ouderen (para. 2.1.1): Waarom is 

D66 Er is in Duivendrecht weinig beschikbaar dat als 
jongerenontmoetingsplaats kan dienen. We blijven zoeken 
naar een geschikte locatie.



er nog geen geschikte locatie in 
Duivendrecht gevonden?
Vraag29: Ontwikkeling op Wmo-
budgetten (para. 2.1.2): nav de 
brandbrief in september. Waarom 
is er nog geen antwoord, is er ook 
gerappelleerd?

D66 Er is geen individuele reactie ontvangen op de brandbrief. 
Wel is op basis van de uitkomsten van de 3e monitor 
Abonnementstarief en de daarop volgende kamerbrief van 
minister de Jonge, door de VNG een Position Paper 
ontvangen waarin wordt gepleit voor een alternatief voor 
het abonnementstarief en voor compensatie voor de 
meerkosten die het abonnementstarief met zich meebrengt. 
Deze Position Paper is onderdeel van de 
begrotingsbehandeling door het demissionair kabinet en via 
het postoverzicht gedeeld met de Raad van Ouder-Amstel. 
De uitkomsten van deze bespreking zijn nog niet bekend en 
worden afgewacht alvorens een rappel vanuit Ouder-Amstel 
te versturen. 

Vraag30: Doordecentralisatie 
Maatschappelijke Opvang en 
Beschermd Wonen (para. 2.1.2): 
wat wordt bedoeld met “opvang 
van economisch daklozen” in het 
kader van deze paragraaf? Hier is 
het probleem toch het gebrek aan 
betaalbare woningen? Zou deze 
term daarom in programma 
ruimte thuishoren?

D66 Onder economisch daklozen wordt verstaan: Daklozen met 
voornamelijk een huisvestingsvraag met daarbij een lichte 
ondersteuningsvraag. Kenmerken van deze doelgroep zijn: 
dak- en/of thuisloos, soms beperkt zelfredzaam, geen 
verslavingsproblematiek, geen psychiatrische problematiek, 
geen of beperkt netwerk. Denk hierbij aan ouders met een 
hoge hypotheek die gaan scheiden, waarbij het niet wil 
lukken passende huisvesting te vinden. De opdracht die wij 
als Amstelland regio hebben ontvangen in de opvang van 
deze doelgroep wordt nader toegelicht in het Regioplan 
Beschermd Wonen en dak- en thuisloosheid Amstelland 
welke in februari 2022 voorligt aan de gemeenteraad. 

Vraag31: Maatwerkopdracht 
(para. 2.2.6 S-9) Hier staat bij dat 
het Rijk deze kosten voor 
gemeenten compenseert. 
Waarom staat het bedrag er dan 
toch als nadeel?

D66  Het betreft hier een nadeel op programma 1 en een 
voordeel op programma 3, in totaal is het dus budget 
neutraal

Vraag32: Toeslagenaffaire (para. 
2.2.6 S-9): er wordt melding 
gedaan van het bedrag van de 
algemene uitkering, maar niet van 
de kosten per traject en de 
vergoeding daarvoor.

a. Is inmiddels 
meer bekend 
over de extra 
kosten die 
gemaakt 
worden door de 
gemeente en de 
gedeeltelijke 
vergoeding 
daarvoor van 
het Rijk?

b. Welk deel (welk 
percentage) van 
de kosten per 
traject wordt 
vergoed?

D66 De gemeente heeft een voorschot voor de uitvoering van de 
regeling ontvangen. Dit bedrag is gebaseerd op het aantal 
aangemelde ouders begin 2021. Nu blijkt dat wij meer 
aangemelde ouders hebben (in totaal 29), wordt het bedrag 
aangevuld. Duo+ heeft de opdracht gekregen om de 
hersteloperatie kostenneutraal uit te voeren. 
Op grond van de regeling komen de volgende kosten voor 
vergoeding in aanmerking: 
- Eerste contact - € 380 per inwoner waarmee een gesprek is 
geweest) 
- Plan van aanpak -> bij inzet van ondersteuning  € 3.468 + 
de daadwerkelijke kosten van de ondersteuning/inzet 
- Nazorgtraject -> € 2.244 per nazorg traject. 
- kwijtschelden schulden gedupeerden 
- Vergoeding voor de schulden die door de gemeente 
worden kwijtgescholden
- Uitvoeringskosten beëindigen minnelijk trajecten 
schuldhulpverlening
b. De kosten zullen volledig worden vergoed door het rijk via 
de Sisa verantwoording.

Zie voor een inhoudelijke toelichting op de toeslagenaffaire 
de reactie op vraag 24.



Vraag33: Projecten – Actualisatie 
Entrada (para. 3.2.1): er is een 
raming van de gemeentelijke 
kosten in de overeenkomst met 
de ¾ eigenaar opgenomen. 
Volgens de Nieuwsbrief worden 
echter de werkelijke kosten in 
rekening gebracht. Is dit ook in de 
overeenkomst over het 
kostenverhaal opgenomen?

D66 Ja. De kosten van de nu lopende studie naar de fasering 
worden volledig gedragen door de eigenaar van ¾ van 
Entrada.  Voor de historische nog niet verhaalde kosten 
geldt dat (bij positieve uitkomst van de studie en voortgang 
in hjet project) ¾ ervan kan worden toegerekend aan de 
eigenaar van dit deel van Entrada.

Vraag34: Groot planmatig 
onderhoud viaduct Van der 
Madeweg (para. 3.2.3): zijn de 
onderhoudswerkzaamheden in 
2021 afgerond of wordt de 
afronding geraamd voor 2022?

D66 Uitvoering van onderhoudswerkzaamheden vinden in 2021 
plaats, en worden ijs en weder dienende afgerond. Geen 
financieel beslag op 2022.

Vraag35: RREW-subsidie (para. 
3.2.4 R-9): wordt de BTW geheel 
of slechts gedeeltelijk 
gecompenseerd?

D66 De BTW wordt geheel gecompenseerd via het BTW-
compensatiefonds.

Vraag36: Diftar (para. 3.3.3 IR-
17): is de verlaging van het 
budget verrekend in de 
afvalstoffenheffing?

D66 Deze verlaging is meegenomen met de tariefstelling 
afvalstoffenheffing 2022.

Vraag37: Extra inzet VTH inzake 
corona (para. 4.2.2 B-4): worden 
de kosten vergoed door het Rijk?

D66 Het Rijk geeft aan de gemeenten te zullen compenseren 
voor corona uitgaven. Over 2021 is hiervoor nog geen 
compensatie ontvangen.

Vraag38: Reserve Groen + 
Reserve Groot Planmatig 
Onderhoud (para. 7.3):

a. Er wordt 
verwezen naar 
“één plan”. 
Welk plan?

b. Wat was 
destijds de 
reden om de 
reserves te 
splitsen?

c. Wat is de reden 
om de reserves 
nu weer samen 
te voegen?

D66 a. Het gaat hier om het meerjarig onderhoudsplan.
b. Destijds leek het juist een manier om goed inzicht 

te krijgen in de uitgaven en de daarop te maken 
mutaties aan de betreffende reserves.  

c. Gebleken is dat het eenvoudiger en overzichtelijker 
is om toch één reserve te hanteren. Om die reden 
zijn de reserves weer samengevoegd. Door er nu 
één reserve van te maken en direct te koppelen 
aan de onderhoudsuitgaven is er een beter 
meerjarig in zicht in het verloop en wordt 
voorkomen dat er tussen de reserves financiële 
middelen overgeheveld moet worden omdat 
anders één van de reserves negatief uitkomt.


